
 

 

Besluitenlijst vergadering 

Commissie fysiek  
18 oktober 2022 

Besluitenlijst, status:  concept, versie 1 van 19okt22. De vaststelling komt aan de orde in de commissievergadering fysiek van 29nov22. 

 

Aanwezig: 

- de voorzitter: J. Raemakers (D66); 

- de leden: J. Coolen, D. Petit en H. Sleven (allen SV), P. Francot, B. Grabert en M. Wagemans 

  (allen RO), M. Bongers en E. Snijders (beiden CDA), R. Bastian en C. Houben (beiden D66) en 

  J. Brokx (PAL); 

- de griffier: W. Cornelissen. 

 

Mede deelnemend aan de beraadslagingen (ex art. 16 Verordening op de commissies): 

- M. Graef, R. Martens en H. Wijers-Van der Linden (wethouders); 

- T. Caris (adviseur maatschappelijke ontwikkeling), agendapunt 5.1. 

 

Mede aanwezig: 

- R. van Heur en L. Linssen (raadsleden); 

- A. Heideman (jurist), M. Leenders (teamleider ontwikkeling); 

- 7 publieke belangstellenden. 

 

Kijkers via internet 

- 25 publieke belangstellenden volgen de uitzending van de commissievergadering via internet. 

 

NB. 

Via deze hyperlink kan de vergadering achteraf worden geraadpleegd. 

 

Nr. Betreft 
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Bespreken verzoek bestuur Vereniging van eigenaren 't Sigaerke te Heythuysen om 

heroverweging besluit wijziging inzameling gft en restafval bij 

appartementencomplex Dorpstraat 35 t/m 41 in Heythuysen 

 

De heer M. Wagemans licht z’n schriftelijke agenderingsverzoek nog eens toe. 

Hij heeft het voornemen om – door tussenkomst van het presidium in zijn vergadering van 

31okt22 – een tweetal moties vreemd aan de orde van de dag in de voorlopige raadsagenda 

van 1nov22 op te nemen, beide met de intentie om het college op te roepen met voorstellen te 

komen. 

a. De ene motie zal gaan over het feit dat bewoners van appartementencomplexen er bij 

de invoering van het nieuwe afvalinzamelingsbeleid, per 1jan22, op achteruit zijn 

gegaan. De vraag is: kan dat worden gerepareerd. 

 

b. De andere motie zal gaan over het feit dat door een gebrek aan verwerkingscapaciteit 

bij het in Nijmegen gevestigde bedrijf ARN BV de gemeente Leudal geen luiers kan 

inzamelen om ze aldaar te laten verwerken. Inwoners zitten daardoor met een 

probleem opgezadeld. De vraag is: kan het college per 1jan23 een (tussentijdse) 

oplossing bedenken. 

 

 

 

https://channel.royalcast.com/leudal/#!/gemeenteleudal/20221018_1
https://www.arnbv.nl/over-arn/luierrecycling
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Op vragen van commissieleden antwoordt portefeuillehouder wethouder H. Wijers-Van der 

Linden op hoofdlijnen als volgt: 

- een aantal vragen en opmerkingen is ook al in de vorige commissievergadering van 

13sep22 gesteld/gemaakt. Zij verwijst wat dat betreft naar haar toen gegeven reactie 

die is verwoord in de besluitenlijst van die vergadering (zie aldaar agendapunt 5); 

 

- zij heeft onlangs bij Reinigingsdienst Maasland enkele problemen aangekaart. De 

dienst heeft voor sommige wel oplossingen maar de vraag is hoe krijg je die 

oplossingen (bijvoorbeeld) logistiek geëffectueerd en financieel geaccordeerd; 

- zij zegt toe in de volgende commissievergadering van 29nov22 op de volgende drie 

punten te zullen terugkomen: (a) de problematiek van appartementencomplexen, (b) 

het inzamelen van incontinentiemateriaal en (c) het inzamelen van plastic, metaal en 

drankkartons; 

- de gemeente en Reinigingsdienst Maasland starten binnenkort een communicatietraject 

om nogmaals het nieuwe afvalbeleid uit te leggen; 

- vanaf aanstaande maandag start een traject van de gemeente (buitendienst + boa’s) 

+ Reinigingsdienst Maasland gedurende drie weken om op alle dorpsmilieuparkjes de 

gebrachte pmd te monitoren op samenstelling en op hoeveelheid. Na die drie weken 

worden de problemen in kaart gebracht en worden oplossingen bedacht; 

- of het bijplaatsen van containers in afgesloten ruimten van appartementencomplexen 

dé oplossing is kan zij nu niet beoordelen, zoals eerder gezegd komt ze daar in de 

volgende commissievergadering op terug; 

- ook de vraag of een vereniging van eigenaren als een bedrijf kan worden aangemerkt, 

met daardoor andere afvalverwerkingstarieven, zal worden meegenomen naar de 

volgende commissievergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://leudal.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Item/20314160-18df-4d9f-b97c-014fd11a9071

